

a a t i s



aatis

abr alamaken tourism investment & services

عَبْرَ الأَمَاكِن
للخدمات و الإستثمار السياحي

ملف الشركة
Company Profile



w w w . a a t i s . l y

About Us

من نحن؟

شركة عبر الأماكن للخدمات و الإستثمار السياحي هي شركة معنية بمجال السفر والسياحة تأسست عام 2019 بمدينة طرابلس، ليبيا و هي عضو في اتحاد النقل الجوي الاياتا تمتلك شركة عبر الأماكن نخبة من أفضل الموظفين سواء في حجوزات التذاكر أو البرامج السياحية، وجميع الخدمات الأخرى المتعلقة بالسفر والسياحة

"AATIS for Services and Tourism Investment is a company dedicated to the field of travel and tourism. It was established in 2019 in Tripoli, Libya. The company is a member of the International Air Transport Association (IATA). abr alamaken Company possesses a team of top-notch employees specializing in ticket reservations, tour programs, and all other travel and tourism-related services"



الرؤية

نطمح أن تكون لنا الريادة في مجال السفر والسياحة والرحلات وذلك عن طريق تقديم الخدمات الأكثر راحة وسهولة وفق أحدث النظم

We aspire to be leaders in the field of travel, tourism, and excursions by providing the most comfortable and convenient services, utilizing the latest systems and technologies



الأهداف

نتطلع بأن نكون من الرواد في مجال الخدمات والاستثمار السياحي، بأن نكون مرجعية تقدم المسافر والسائح والمستثمر من خلال قواعد واضحة من الخطط والبيانات لانعاش السياحة في ليبيا بشكل خاص وتقديم خدمات تنافسية بشكل عام.

We aim to be pioneers in the field of tourism services and investment, serving as a reference point for travelers, tourists, and investors. Our clear strategies and data-driven approach are designed to revive tourism in Libya, while offering competitive services in general



الرسالة

تقديم خدمات الإقامة والسفر عالية الجودة بما يتناسب مع جميع الفئات مع محبي الرحلات وأصحابهم في جولات تمنحهم المتعة والمغامرة

Providing high-quality accommodation and travel services that cater to all demographics, including travel enthusiasts, and offering them tours that provide enjoyment and adventure

Our Services

خدماتنا

إصدار التذاكر الداخلية والدولية على جميع شركات الطيران

احجز رحلتك بسهولة وأمان مع خدمة حجز تذاكر الطيران! خدمة الحجز السهلة: تشكيلة واسعة: استمتع بتجربة اختيار مميزة لرحلتك مع تشكيلتنا الواسعة من تذاكر

We provide ticketing services for both domestic and international flights across all airlines

Book your trip easily and safely with our airline ticket booking service! Easy booking service: Wide variety: Enjoy a unique selection experience for your trip with our wide range of tickets



حجوزات فنادق في جميع دول العالم

استمتع بتجربة إقامة لا تُنسى مع خدماتنا لحجز الفنادق! التنوع والجودة: اكتشف مجموعة واسعة من الفنادق الفاخرة والميسورة التي تناسب جميع الأذواق و الميزانيات

Hotel reservations in all countries around the world.

Enjoy an unforgettable stay experience with our hotel booking service! Diversity and quality: Discover a wide range of luxurious and affordable hotels that suit all tastes and budgets

Our Services

خدماتنا

تسهيل إجراءات استخراج التأشيرات

استكشف العالم بسهولة مع خدمة تسهيل إجراءات استخراج التأشيرات من عبر الأماكن! تأشيرات بلا حدود: استمتع براحة البال وترتيبات سفر خالية من التوتر مع خدمتنا

Facilitating visa issuance procedures.

Explore the world with ease through our visa facilitation service at Abra Al-Amakin! Boundless visas: Enjoy peace of mind and stress-free travel arrangements with our service



الإستقبال والتوديع من وإلى المطار

استمتع ببداية ونهاية رحلتك بأقصى درجات الراحة! خدمة الإستقبال والتوديع من وإلى المطار: ترحيب دافئ! انطلق في رحلتك بروح من الراحة والاطمئنان. فريق الإستقبال سيكون في انتظارك في المطار بابتسامة ترحيبية، جاهز لتسهيل كل خطوة

Airport reception and departure services.

Enjoy the utmost comfort at the beginning and end of your journey! Airport reception and departure service: Warm welcome: Start your journey with a sense of comfort and peace of mind. Our reception team will be waiting for you at the airport with a welcoming smile, ready to assist you every step of the way

Our Services

خدماتنا

تنظيم المعارض والمؤتمرات

خدمة تنظيم المعارض والمؤتمرات تهدف إلى تنسيق وتنظيم فعاليات المعارض والمؤتمرات بشكل محترف وامتكام. نحن نوفر خدمات متعددة تشمل تخطيط الفعاليات، وإدارة التسجيل، وتنسيق الجلسات والمحاضرات.

Organizing exhibitions and conferences.

Exhibition and conference organization service aims to professionally and comprehensively coordinate and manage exhibition and conference events. We provide a range of services including event planning, registration management, session and lecture coordination,



تنظيم الجولات السياحية في جميع أنحاء العالم

أفضل الأسعار للجولات السياحية بناءً على أحدث السياسات التنافسية للوسطاء والأسعار الرسمية وأفضل خدمات الفنادق والمواصلات

Organizing tourist tours

We offer the best prices for tours based on the latest competitive policies of intermediaries and official prices, along with the best hotel and transportation services.

يتوفر لدينا فريق عمل قائم على عمله بشكل يومي على مدار الـ 24 ساعة ، لمتابعة كافة حجوزات العملاء وسير الرحلات حول مختلف الوجهات والأماكن .

We have a dedicated team working around the clock, 24 hours a day, to oversee all customer reservations and monitor the progress of trips to various destinations and locations.

الأرقام الخاصة بقسم المبيعات من اصدار وحجز :

Sales department contact numbers for booking and issuing:

+218 (0) 910486063



+218 (0) 910486061



+218 (0) 910486064



+218 (0) 910486062



Sales ————— المبيعات

sales@aatis.ly



Management ————— الإدارة

info@aatis.ly



a a t i s



تواصل معنا Contact Us



